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Campdevànol traslladarà la pista
d'«skate» al costat de l'estació
Joan Manso anuncia que procediran a retirar-la de l'actual emplaçament de
manera immediata perquè fa més soroll del previst. Es preveu que el nou
emplaçament estigui a punt a la tardor

Traslladaran la pista d'skate de Campdevànol per les queixes dels veïns. Foto: Adrià Costa

L'Ajuntament de Campdevànol traslladarà finalment la polèmica pista d'skate de l'actual ubicació, al
carrer Onze de Setembre, al costat de l'estació. L'alcalde Joan Manso ha anunciat que els propers
dies o setmanes se signarà un conveni amb ADIF per tal de cedir al consistori els terrenys que té
entre la via del tren i la factoria de Comforsa. La decisió, que es justifica perquè l'ús de la
instal·lació suposava superar els límits de contaminació acústica, suposarà retirar la pista de manera
immediata. Es preveu que el nou emplaçament estigui a punt entre el setembre i l'octubre.

L'acord amb ADIF suposarà cedir durant vint anys els terrenys a ambdues bandes de la via, entre
l'estació i el pas a nivell. A la banda de Comforsa és on l'Ajuntament ha previst traslladar-hi la
pista d'skate i aprofitarà una subvenció de 25.000 euros de la Diputació de Girona per construir la
solera. Al costat -a tocar del pas a nivell- s'hi arranjarà un aparcament per 30 places per donar
servei a la llar d'infants i a l'Hospital Comarcal. Val a dir que serà una solució provisional amb terra i
la urbanització es farà en una segona fase. Si hi ha recursos, una tercera fase preveu construir un
parc al costat de l'skate.

 Una instal·lació polèmica

 El febrer de 2009 es va inaugurar l'skate en un solar del carrer Onze de Setembre, al barri de
l'Estació. L'equipament, que complementava una pista poliesportiva, va combinar l'èxit d'usuaris
amb les queixes dels veïns per l'impacte acústic. Tot i realitzar mesures correctores, un estudi
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encarregat pel mateix consistori a Dipsalut va determinar que se superaven els llindars legals. 
CiU va presentar una moció per forçar-ne el trasllat de manera immediata però l'equip de govern
anterior, format per PSC i ICV, va tombar-la per considerar-ho «electoralista». El mateix Joan
Manso va anunciar que si aconseguia ser alcalde una de les primeres decisions seria treure la
pista de l'actual ubicació.

Amb el canvi de govern inicialment no es va produir cap canvi. De fet, el PSC ha lamentat al llarg
dels darrers dotze mesos  la manca de manteniment de la instal·lació i va reclamar al ple, sense
èxit, actuar-hi de manera immediata. «Durant aquest temps no hi hem invertit perquè estàvem
negociant el trasllat» ha afirmat Joan Manso. L'alcalde també ha considerat que «no era normal»
que en només dos anys el paviment de la instal·lació estigués en tant mal estat. «Alguna cosa no
es va fer bé» conclou.

 Es retirarà de manera immediata

Malgrat que les obres per instal·lar l'skate a tocar de la via no s'iniciaran fins després de l'estiu,
l'alcalde campdevanolenc ha anunciat que de manera immediata es retirarà de l'actual ubicació
«perquè supera els límits legals». D'aquesta manera, els  skaters no podran utilitzar l'equipament
fins que finalitzin les obres per instal·lar-lo als terrenys cedits per ADIF.
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